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Hello,everyone!
I 20xx University graduates Social Sports session, performance excellence, sports and basic skills down. University branch secretary for four years as class groups responsible, enterprising, hard working, high moral character, serious and responsible work. Won a scholarship every year, Excellent student title, and received outstanding graduates, outstanding intern, outstanding League Cadres, Party members.
In all respects strict demands on themselves, thinking motivated, study hard, work for, simple life. Four years of rigorous practice to make me a good university graduates. Strong self-learning ability, to overcome problems; with solid professional skills and strong theoretical basis
Calm; has a strong ability to identify and deal with non-; have strong organizational skills and social adaptability.
Certificates: National Computer level, Certificate III in English; the National Putonghua 2 B certificates; School Poetry Recitation Contest first prize.
Thank you!
译文：
大家好!
我 20xx年大学毕业生社会体育会议，性能卓越，体育基本技能了。大学分公司四年来担任班级负责人、事业心强、工作努力、品德高尚、工作认真负责。每年获得奖学金，优秀学生称号，并获得优秀毕业生、优秀实习生、优秀团干部、党员干部。
在各方面都严格要求自己，思维动力，努力学习，工作简单，生活简单。四年的严格实践，使我成为一个优秀的大学毕业生。有较强的自学能力，克服问题的能力;具有扎实的专业技能和较强的理论基础
具有较强的识别和处理能力，具有较强的组织能力和社会适应能力。
证书：国家计算机级，证书三级英语;国家普通话2级证书;学校诗歌朗诵比赛一等奖。
谢谢!
英语作文自我介绍带翻译 篇2
GoodMorning / Afternoon, My dear teachers
My nameis Wu Yixuan. I am 11 years old, and I am a fifth grade student.
I have many hobbies. I like drawing and I can drawvery well, which get a lot of praise from my teachers and friends. I likesports, such as dancing, skating, biking and playing badminton. I often play badmintonwith my sisters and we have a great fun together. I love music, especially thepop music, which makes me feel relax. I love English, too. I hope I can travelall over the world one day.
I have manyfriends. I often study and play with Ke Jingqi and Zhu Si huai. Sometimes, wego to bookstore or supermarket together. We are so happy when we are together. Ilove my friends and they love me, too.
That sall! Thank you for your attention.
译文：
老师上午好!(下午好)
我叫吴奕萱，我今年11岁，我是小学五年级学生。
我的爱好很多。我喜欢画画，我画的画可捧了，大家都夸我画得好。我喜欢体育运动，如跳舞、溜冰、骑自行车、打羽毛球。我经常和姐姐们一起打羽毛球，我们都非常开心。我喜欢音乐，尤其是流行音乐，它让我觉得很放松。我喜欢英语，我希望有一天我能到世界各地去旅游。
我有很多朋友。我经常和柯婧琪、祝思怀她们一起学习、玩耍。我们还一起逛书店、逛超市，我们在一起非常开心。我爱我的朋友们，她们也爱我!
我的演讲完毕，谢谢大家!
英语作文自我介绍带翻译 篇3
Good morning, my name is Pan 22 years old, born in province. It is really a great honor to have this opportunity for an interview, I would like to answer whatever you may raise, and I hope I can make a good performance today! Now I will introduce myself briefly by three aspects: Strength; Weakness and Achievements!
Strength: I feel that my strongest asset is my ability to stick to things to get them done. I feel a real sense of accomplishment when I finish a job and it turns out just as I d planned. I ve set some high goals for myself. For example, I want to graduate with highest scores. And at last, I become one of the outstanding graduates in University after a lot of study. Besides, I am good at building mathematical models and analyzing questions with economic methods.
Weakness: I m such a perfectionist that I will not stop until a job is well done.
Achievements: I had acquired the first prize by designing models on Mathematical modeling in 20xx; besides, I had help my teachers to analyze the Warrant pricing by varieties methods.
I m convinced that I can go farther and make greater contribution for my country by careful process of learning, please give me this chance to study in this great university--- University! I promise, I will use my whole ability to improve myself and get the primary accomplishment in my major and do a useful man for our school!
Personally, for today s China, the foundation of the development of Economic is the advancement of transportation equipment. That s to say, we should do our best to make contribution to improve our transportation equipment to ensure the development of Economic. Only when our transportation equipment is great enough, our economic can get big achievement.
译文：
早上好，我的名字是潘 22岁，出生在 省。很荣幸能有这个机会接受采访，我想回答你所提出的任何问题，我希望我今天能表现得很好!现在，我将简要介绍一下自己的三个方面：力量，弱点和成就!
力量：我觉得我最强的资产是我坚持把事情做好的能力。当我完成一项工作时，我感觉到了一种真正的成就感，而这正是我所计划的。我给自己定了一些高目标。例如，我想以高分毕业。最后，我成为一个在 大学优秀毕业生，很多研究后。另外，我善于用经济手段建立数学模型，分析问题。
缺点：我是一个完美主义者，我将不会停止，直到工作是做得很好。
成就：我曾在20xx年数学建模模型设计获得一等奖;此外，我帮助我的老师采用不同方法分析权证定价。
我相信我可以走的更远，使我国的学习仔细的过程中作出更大的贡献，请给我这个机会在这个伟大的大学--- 大学研究!我保证，我将用我的全部能力来提高自己，并在我的主要成就，并为我们学校做一个有用的人!
就今天的中国而言，经济发展的基础是交通运输设备的进步。也就是说，我们应该尽我们最大的努力，为改善我们的运输设备，确保经济的发展做出贡献。只有当我们的运输设备足够大的时候，我们的经济才能取得巨大的成就。
英语作文自我介绍带翻译 篇4
Good morning, my admirable teacher and my dear fellows. My name is Qing Cheng and I m in my 17 years old. I graduated from theTianTaoMiddle school, which is one of the best middle schools in my city. Its campus is as beautiful as ours. My favorite subject is math, because it s a complicated subject that drives a lot of students crazy. But I am a student who likes challenges and I can feel great achievement when I solve a math problem. Besides, I like various extra curricular activities, because they can bring me a colorful life. In my opinion, study is just a part of our life, so that we should not be constrained by it. The most important is that I am happy to be a classmate of you. I hope we can study as well as play together.
尊敬的老师，亲爱的同学们，大家早上好。我叫秦成，近年十七岁。我毕业于天桃中学，它是我们市里最好的中学，校园和我们校园一样美丽。我最喜欢的科目是数学，因为它是使很多学生抓狂的复杂科目。但是，我是一个喜欢挑战的学生，每当我解答出一道数学问题的时候，我感到一种巨大的成就感。除此之外，我喜欢各种各样的课外活动，因为我它们给我带来了多姿多彩的生活。在我看来，学习只是生活中的一部分，因此我们不应该被学习束缚。最重要的是，我很高兴能成为你们的同学。我希望我们可以一起学习，一起玩。
英语作文自我介绍带翻译 篇5
1、Good morning/afternoon/evening, my name is . It is really a great honor to have this opportunity/chance to introduce myself. I would like to answer whatever you may raise, and I hope I can make a good performance today.
上午好/下午好/晚上好!我的名字叫 。今天有机会进行自我介绍深感荣幸。我乐意回答你们所提出来的任何问题。我希望我今天能表现的非常出色。
2、I am -years old, born in province/Beijing, northeast/southeast/southwest of china, and I am currently a freshman(大一新生)/sophomore(大二学生)/junior(大三学生)/senior(大四学生) student at Capital Institute of Physical Education.
我今年 岁，出生在 省/北京，它位于中国的东北/东南/西南 等部。我目前是首都体育学院大一/大二/大三/大四的学生。
3、 My major is sports training of basketball/voellyball/football/badminton/pingbang/tennis/
我主修篮球/排球/足球/羽毛球/乒乓球/网球/田径/游泳/跆拳道等运动训练专业。在我毕业以后，我将会获得学士学位。
4、In the past 1/2/3 years, I spend most of my time on study. I have passed CET3/4/6 and I have acquired basic knowledge of sports training both in theory and in practice.
在过去的1/2/3年中，我把大量的时间用在学习上。我已经通过了大学英语2/3/4/6级。而且，我已经从理论和实践二方面对运动训练专业的基础知识有了一个大致的了解。
5、Besides, I have attended several sports meetings held in Beijing. I am also the volunteers of China Tennis Open, Chinese Badminton Masters . Through these I have a deeply understanding of my major sports training.
除此以外，我还参加了在北京举行的许多运动会。我还是中国网球公开赛，羽毛球大师赛 的志愿者。通过这些，我对运动训练专业有了一个更深刻的了解。
6、I have lots of interest, such as singing, dancing, drawing and so on.
我有很多兴趣爱好，如唱歌、跳舞、画画等。
英语作文自我介绍带翻译 篇6
Hello,everybody.大家好
My name s( ).我的名字叫( )
I m in Class( )Grade seven of( )school.我在( )学校7年级班级
I m tall(short)..我很高(矮)
I like( )very much.我非常喜欢( ) My hobby is( )我的兴趣是( )
然后写一下原因.
My favourite subject is( )我最喜欢的科目是 然后写一下原因.
and I think 发表一些自己对自己爱好的感想
My dream is.( )我的理想是( )
I hope that every of you will love me.希望大家能喜欢我.
英语作文自我介绍带翻译 篇7
My name is Pat and I m from Chinese Taiwan. Right now, I m a student. I study very hard every day. I like going to school because I m eager to learn. I enjoy learning English. It s my favorite class. I like to make friends and I get along with everyone. This is the introduction I give whenever I meet new people. It tells people a little bit about me and about what I like to do.
我的名字是派特，我来自中国台湾。我现在是学生。我每天都很用功念书。我喜欢上学，因为我渴望学习。我喜欢学英文。那是我最喜欢的课程。我喜欢交朋友，而且我和每个人都处得很好。这就是我每次认识新的人时，所作的自我介绍。它可以告诉别人一点关于我的事，还有我喜欢做什么。
英语作文自我介绍带翻译 篇8
My name is Liyuanyuan. I m a boy and I am 12 yeas old, there are 4 people in my family. My father is a Chemistry teacher. He teaches chemistry in Zhengxin senior high school. My mother is a Chinese teacher. She teaches Chinese in the university. I have an elder brother; he is a junior middle school student and is preparing for the entrance exam. I m tall and I have a pair of big eyes. Now, I am in Grade 5, my study is not very good, but I like English, so my English is better than others. I like singing, drawing, playing basketball. I like to read English story books in my free time. Sometimes I surf the Internet and download the English study materials. Because it also enlarges my vocabulary words. I think one day I can master English. Thank you.
我的名字叫黎圆圆，我是男孩，今年12岁，我们家有四口人，爸爸是一个化学老师，他在正心高中教化学，妈妈是个语文老师，她在大学里教书，我有一个哥哥，他是初中生，他准备参加入学考试，我很长的很高，眼睛很大，现在我已经五年级了，我学习不是非常好，但是我喜欢英语，所以我的英语比别的科目好，我喜欢唱歌、画画、打篮球，在空余的时间我喜欢读英语故事书，有时也会上网和并下载英语学习资料，因为这样可以增加我的词汇量，我想我会掌握好英语。
英语作文自我介绍带翻译 篇9
Hello, everyone. My name is Kelly. I am friendly and honest.I am good atEnglish and maths. I like surfing the internet,playing computer games, watchingTV and traveling. I also like playing table tennis and I am good at it ,too. Ioften play table tennis with my friends on weekends. And I want to be a famoustable tennis player when I grow up. What I like most is to see the seagullsflying freely in the sky so I often go to the sea in summer. My favourite colouris white because I think white is symbolize purity.
大家。我的名字叫凯莉。我很友好、诚实。我擅长英语和数学。我喜欢上网，玩电脑游戏，看电视和旅游。我也喜欢打乒乓球，我也擅长它。我经常在周末和我的朋友打乒乓球。我希望长大后成为一个著名的乒乓球运动员。我最喜欢的是看海鸥在天空中自由地飞翔，我经常在夏天去海边。我最喜欢的颜色是白色，因为我认为白色是纯洁的象征。
英语作文自我介绍带翻译 篇10
Hi, everybody, My name is Li Qing, 12 years old. I come from Dongfeng Dong Road Primary School, Yuexiu District. I was the only child, but I am a happy gir. I like sports, especially like playing badminton. And I studied very hard. I often have to A.
This is me. I hope we can become friends.
嗨，大家好。我叫李清，今年12岁。我来自越秀区东风东路小学。我是独生子女。但我是一个快乐的女孩。我喜欢运动，特别是喜欢打羽毛球。而且我学习很努力。我经常得A。
这就是我。希望能和大家成为朋友。
英语作文自我介绍带翻译 篇11
我叫，来自xcx班，也就是电子商务专业的学生。下面是我的简单自我介绍：
本人就读于广东省对外贸易学校，将于20xx年6月毕业。我非常珍惜在校期间的学习机会，认真学习文化课程，较熟悉地掌握专业知识，与此同时，我还学会了许多做人做事的道理。三年来的学习生话磨练出一个自信和上进心强的我。
面对知识经济的到来，计算机技术也得到了广泛的应用。作为一个21世纪的中专生，面对的又是一个新的挑战。不仅要有扎实的专业技能，还需有更多方面的知识。所以中专期间我不断学习，不断拼搏，努力学习各种计算机网络，网页设计，互联网技术，20xxserver，微机原理，跟单信用证，英语函电，国际贸易实务等专业知识。除此之外还选修了案例分析，商务代理，photoshop图像处理以及物流知识等以提高自己的综合素质。鉴于此，我希望能在毕业后谋一职位，热切期望能用自己所学之技为社会做出自己的微薄之力。对待学习，我认真努力，对待工作我同样也能做到爱岗敬业，谨慎负责，一丝不苟。在生活方面我乐观，热情，诚恳，宽容。我自信能胜任自己的工作，本着 迎难而上 的精神，我将凭自己的能力克服各种困难，更好地胜任将来的工作。
My name is , from class xcx, which is e-commerce majors. The following is my brief self introduction:
I graduated from Guangdong Foreign Trade School, graduated in June 20xx. I will cherish the opportunity to learn in school very much, seriously study the culture course, is familiar with the master of professional knowledge, at the same time, I also learned a lot of things. Three years of learning life honed a confident and motivated me.
With the advent of knowledge economy, computer technology has been widely used. In twenty-first Century as a college student, is facing a new challenge. Not only have solid professional skills, also need to have more knowledge. So during secondary school I continue to learn, continue to fight, to learn all kinds of computer network, web design, Internet technology, 20xxserver, microcomputer principle, documentary credit, English correspondence, international trade practice and other professional knowledge. In addition to elective case analysis, business agents, Photoshop Image processing and logistics knowledge to improve their comprehensive quality In view of this, I hope to seek a job after graduation, eager to use his own knowledge of the technology to make their own contribution to society. With study, I work hard, I can do the same with dedication, careful and responsible, in my life. Strict in demands optimistic, enthusiastic, sincere and tolerance. I believe I can do their own work, the spirit of head-on spirit, I will depend on their ability to overcome various difficulties, better for the future work.
英语作文自我介绍带翻译 篇12
I m 13 years old and I live in the city of Zhaoqing. I study very well.
I have a sister.Everyone loves us.But they often compare my brother withme.This makes me angry.I don t want to be like my brother. I only want to bemyself.
I am active girl.I like sports very much.I am good at swimming.I also likeriging a bike.Because my home is far from school,I ride to school everyday.
I m kind-hearted.If you need help,please come to me.I ll try my best togive help to you.I hope we can be friend.
我今年13岁，住在肇庆市。我学习很好。
我有一个姐姐，大家爱我们。但是他们经常拿我哥哥和我。这个使我生气。我不想像我哥哥那样。我只想做我自己。
我是一个活泼的女孩。我非常喜欢运动。我擅长游泳。我也喜欢打篮球自行车。因为我家离学校很远，我每天骑车上学。
我很好-心肠。如果你需要帮助，请到我这儿来。我会尽力帮助你的。我希望我们能成为朋友。
英语作文自我介绍带翻译 篇13
Teachers，good afternoon. Allow me to briefly talk about myself. My name is - Xianning graduated from the south gate of the private secondary schools. Tourism now studying at the school in Hubei Province. Studying hotel management professional. I was a character，cheerful girl，so my hobbies is extensive. Sporty. In my spare time likes playing basketball， table tennis，volleyball，skating. When a person like the Internet at home，or a personal stereo. Not like too long immersed in the world of books，and family members have told me，Laoyijiege is the best. Talking about my family，then I will talk about my family has. Only three people my family ， my grandmother ， grandfather and my own. My grandfather is a engineer，I am very severely on peacetime，the Church me a lot. Grandma is a very kindly for the elderly，care for my life in every possible way. Therefore，I have no parents in their care，childhood and growth were full of joy. I like this hotel management professional，because I like to live in a strict order of the management environment. I have my professional self-confidence and hope，as long as the efforts will be fruitful，this is my motto. Since I chose this profession，I will follow this path，effort，perseverance path. Thank you teachers. I finished presentation.
各位老师，下午好。请允许我简单介绍一下我自己。 我的名字叫 毕业于咸宁南门私立中学。 现就读于湖北省旅游学校。 学习饭店管理专 业。 我是一个性格开朗的女孩子，所以我的兴趣爱好很广泛。热爱运动。在我闲暇的时候喜 欢打篮球，乒乓球，排球，溜冰。一个人在家的时候喜欢上网，或者听歌。不太喜欢太长时 间的沉浸在书的世界里，家人曾经告诉过我，劳逸结合是最好的。说到我的家人，那我就要 说说我的家庭了。我家里只有三口人，我的奶奶，爷爷和我自己。我爷爷是个工程师，他平 时对我很严厉，教会我很多东西。奶奶是个很慈祥的老人，对我的生活照顾得无微不至。所 以没有父母的我在他们的照顾下，童年和成长都充满了快乐。 我喜欢酒店管理这个专业， 是因为我喜欢生活在一个有严格管理秩序的环境里。 我对我 的专业充满自信和希望， 只要努力， 就会有收获， 这是我的座右铭。 既然我选择了这个专业， 就会沿着我这条路，努力的，坚持不懈的走下去。 谢谢各位老师。我的介绍完毕。
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